

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 29/5

Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 240529 justerad.pdf

Storlek: 211776 byte

Hashvärde SHA256:

cec6124ed8842c946a205a6054091a6f39826a343590aa340eea9d8fc7a2cca6

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

LISELLE SIMONSSON

Signerat med BankID 2024-08-21 19:25 Ref: 8d30e366-8630-43f3-adce-90b3d757a3e9

ALICE INGRID AINA SÖDERVALL

Signerat med BankID 2024-08-21 19:18 Ref: f56ae184-bbf2-4ba8-92cb-cf4431489d7f

Caitlin Maria Sandström

Signerat med BankID 2024-08-21 19:06 Ref: 3bd108e9-a848-48d4-b925-76be3b4a4d27



Dagordning styrelsemöte den 29/5 kl. 17.00

Närvarande:

Caitlin Sandström Liselle Simonsson
Selma Bergström Alice Södervall
Evelina Andersson Maria Hallberg

Adjungerade:

Anna Bergh (lämnar efter §250)

Frånvarande:

Tova Hägerstrand Vera Hultman

§244. Mötet öppnas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:12.

§245. Val av mötesordförande (b)

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.

§246. Val av sekreterare (b)

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.

§247. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Alice Södervall väljs till justerare samt tidshållare.

§248. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes.

§249. Föregående mötesprotokoll (b)

Beslut: Att lägga föregående styrelseprotokoll från den 14/5 till handlingarna.

§250. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

Inget att rapportera.

b. Programnämnden

Nästa möte är den 4/6.

c. Programrådet



a. Veterinärprogrammet

Maria Hallberg rapporterar från möte den 14/5.

Utbildningsnämnden har bestämt en ny fördelningsmodell gällande examensarbete. Alla program ska få lika mycket vilket innebär att VH-fakulteten kommer att få 4 miljoner mindre, något som kommer innebära att kvaliteten på arbetena blir sämre. Studenterna kan dessutom tvingas göra arbetet i par för att handledarna ska räcka till. Alla i programrådet ställer sig mycket negativa till detta.

Möte med prorektor

Studenternas hälsa är viktig. Kuratorsfunktionen är bra. Är nu uppe ett förslag att införa en specialpedagog på campus.

Wellbeing-möte med programstudierektor.

Senast lyftes bl.a. jour på häst och ambulans och att vissa får underskrift till dagen efter om de kommer hem sent, andra inte. Det finns inte samma regelverk kring studenter som för personal angående dygnsvila. Detta påverkar studenternas arbetsmiljö negativt.

Det är många som anmäler sig till omtentamen men inte avanmäler sig om de inte behöver skriva den. Detta innebär mycket extra administration för skolan. Detta har lyfts på UU-mötet den 28/5 och där årskursrepresentanter ombetts påminna sina klasser om detta.

VP23

Det arbetas intensivt med kursplanen för årskurs 3 inför nya studieordningen. Det kommer hållas ett möte med Jordbruksverket om att eventuellt ändra så att studenterna får jobba som djurvårdare nivå 2 efter årskurs 2 och ändra så att TF-tjänst kan genomföras efter alla kurser är genomgångna istället för att de ska vara avklarade.

Australien

Australien ska ta beslut under senare delen av hösten om det kan bli aktuellt för svenska veterinärer att jobba där med svensk veterinärlegitimation.

Elitidrottsvänligt lärosäte

Anna-Lena Holgersson informerar om Elitidrottsvänligt lärosäte. Det finns i dagsläget fyra veterinärstudenter det gäller. De har kontrakt med Riksidrottsförbundet som gäller i fyra år, men förväntas förlängas.



Tekniskt överintag ht 2024

Salarna är för små för antalet studenter. Audhumbla har inte utökats med platser utöver ett bord längst ner. Platserna i loftet upplevs vara för små. Det finns några breda platser längst fram. Detta anses diskriminerande mot vissa studenter. Fortsättning följer i frågan och beslut tas i programnämnden i juni.

b. Djursjukskötprogrammet

Inget att rapportera.

d. Utbildning

Maria Hallberg rapporterar från möte med utbildningsutskottet (UU) den 28/5. Det märks i klasserna att terminen går mot sitt slut, även om många har en sista examination kvar att skriva. WildSS (DSS 3) blev årets bästa kursutvärderingsklass med 79 % svarsfrekvens på sin rehabiliteringskurs. Utbildningsutskottet bjöd dem på fika. I övrigt har UU informerat om årskursmejler och funkismyset.

En representant från UU ska gå ut i de nya klasserna för att se om det finns intresse för att vara kursrepresentanter för årskurs 1 av DSS och veterinär under höstterminen.

Det har varit lite dålig stämning mellan DSS och veterinär i samband med en gemensam övning. Ett krafttag ska tas angående detta i höst.

e. Utbildningsnämnden

Alice Södervall rapporterar från möte den 22-23 maj i Alnarp. Första dagen var en strategidag då nämnden hade diskussioner kring framtida utbildningsutbud och kvalitetssäkring. Under andra dagens möte berördes bland annat:

- Revideringar av utbildningshandboken där det exempelvis är på förslag att lägga in ett eget kapitel med regler kring VFU baserat på den utredningen som gjordes förra året.
- Det ska ges ett uppdrag till PN-VH och PN-NJ att se över hur man kan utveckla agronomutbildningarna för att de ska bli mer attraktiva.
- Veterinary Nursing är nu med i förslaget för utbildningsutbud 25/26. Inför detta behöver troligen en del av föreningens stadgar revideras.
- Det presenterades ansökningssiffror inför hösten och information från marknadsföringsavdelningen samt hölls diskussioner kring detta. Det är ett nytt marknadsföringskoncept på gång där SLUSS varit med i processen.
- SLUSS presenterade ett förslag på att det är dags att se över hela SLU:s kursutvärderingssystem (inkl. obligatoriska frågor) och nämnden ställer sig positivt till det är dags för en översyn.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)



Alice Södervall rapporterar. Rektorn har beslutat om uppdaterade rutiner för rapportering av trakasserier, sexuella trakasserier och kränkande särbehandling. Detta är gällande från den 1/9. Det är tidigare riktlinjer från 3 olika dokument som slås ihop och att det blir samma gemensamma ingång för både studenter och medarbetare. Ett utredningsteam ska tillsättas som gör förhandsbedömningar av de inkomna rapporterna och gör utredningar av ärendena. Syftet är att ge ökad tydlighet och transparens kring hanteringen av dessa händelser.

Ett utvecklingspass hölls där det diskuterades syftet med SLUSS. Det diskuterades hur man kan synliggöra SLUSS mer. På VMF finns det i nuläget ingen rapporteringspunkt för SLUSS på möten med utbildningsutskottet, vilket bör införas. Det lyftes även att bjuda in SLUSS till föreningsmöten, och låta dem rapportera om sitt arbete även på de mötena. Det diskuterades även att öka samarbetet mellan studentkårerna.

En utbildningskonferens som SLU arrangerar kommer vara den 21-22 augusti. Det önskas att studentrepresentanter deltar. Det kommer bland annat diskuteras AI i undervisningen.

g. Externa kontakter

Inget att rapportera.

h. Utskottsordföranden

Tova Hägerstrand rapporterar skriftligt.

”UO arbetar nu med att anordna Funkismyset den 31/5 samt fotografering av Storstyrelsen. Även arbetet med profilkläder fortsätter. Framåt arbetar UO vidare med välkomstveckorna till hösten samt påbörjar sommarens förberedande arbete inför höstterminen.”

i. Ekonomiutskottet

Selma Bergström rapporterar. EkU har kartlagt vilka konton VMF har på olika banker och har varit i kontakt med Collector och Marginalen bank. Det har skickats in papper till Marginalen bank och snart även till Collector bank. EkU har också fixat med fakturor från Hills som varit ett problem hela våren då det visade sig att de har skickat fakturor till fel mejladress.

j. Doktorander

Inget att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

Inget att rapportera.

l. Övriga rapporter



a. VP23 kliniska år

Maria Hallberg rapporterar. Planering pågår för de kliniska åren för nya studieordningen tillsammans med inblandade kursledare och institutionsstudierektor. Det har hittills hållits två möten och ytterligare ett kommer att hållas i mitten av juni.

b. Styrgruppen för utökningsprojektet

Evelina Andersson rapporterar från möte den 16/5. Under mötet diskuterades det nya upplägget för slakteriutbildningen och en ny kursplan ska vara framtagen till hösten 2025 eller senast 2026. Möjligheterna för att behålla slakteriutbildningen på Lövsta kött utreds men det finns både praktiska och ekonomiska svårigheter att behålla utbildningen som den är idag. Andra slakterier kommer därför att kontaktas och man undersöker möjligheten att sprida ut studenternas utbildning hos olika slakterier. Det finns en risk att inte få till en slakteriundervisning på externt slakteri och det kan längre fram bli aktuellt att diskutera torr undervisning istället. Slakteriet kommer att stå som stående punkt på kommande möten med styrgruppen för utökningsprojektet.

En prognos gällande ekonomisk plan, utbildningens påverkan på djursjukvården och den ambulatoriska kliniken presenterades. Gällande utbildningens påverkan på djursjukvården kommer andelen patienter med närvarande student att behöva öka från 20% av patienterna till 70%. Detta kommer att medföra större kostnader som det i dagsläget inte finns någon omedelbar finansiering för. Det diskuterades även om distriktsveterinärernas utbildning skulle kunna motsvara den hästutbildning som idag ligger under den ambulatoriska kliniken.

Ombyggnad av idisslarkliniken diskuterades då det inkommit ett förstärkt smittskyddskrav. En lösning för att gå i enlighet med det förstärkta smittskyddskravet är att ha en separat utgödsling från varje box vilket dock är kostsamt. Det diskuterades dessutom att bygga boxarna längs en yttervägg men det skulle ha en stor påverkan på andra ytor.

En ritning på 3 nya dissektionssalar som är ritade på torra Asis i direkt anslutning till våta Asis diskuterades. I och med det ökade antalet studenter ses ett behov av fler dissektionssalar. Om slakteriutbildningen dessutom blir campusbelagd kommer förmodligen tre nya dissektionssalar inte att räcka till. Lådsalen som den ser ut idag kommer inte räcka till det ökade antalet studenter.

Återuppbyggnaden av UDS diskuterades och man konstaterar att det kommer in för lite fall på smådjur i dagsläget för att kunna hålla en god standard på utbildningen. UDS behöver bli mer attraktivt mot djurägarna och man siktar på att öppna upp kliniken dagtid på helger en dag i taget för att långsamt bygga tillbaka mot öppet 24/7. Ny personal med nyckelkompetenser efterfrågas och



personalen behöver vara trygga i sin undervisande roll. För att bli attraktivare behöver kommunikationen att ökas och hemsidan ska ses över för att öka möjligheten till onlinebokning och förbättra marknadsföringen.

Det har kommit in ett beslut från KV:s (Kliniska Vetenskaper) ledning om vilka ytor som UDS kan säga upp vilket skulle innebära en stor minskning av hyran.

Dekanbeslut om Bulan 2 och de nya seminarierummen är fortfarande inte taget då de inväntar en kostnadsberäkning från Akademiska hus.

§251. Värdegrunden (i, d)

Inget att ta upp.

§252. Fullmakt Internationella Utskottet (i, d)

Caitlin Sandström lyfter punkten. Internationella utskottets ekonomiansvarig har kontaktat styrelsen och frågat om det finns möjlighet att förra årets ekonomiansvariga kan få fullmakt att signera blanketter för begäran om ersättning. En styrelseledamot föreslår att vid ekonomiansvariges frånvaro låta ordförande signera istället och vid utgifter gjorda av ordföranden skicka in blanketter direkt till skattmästaren utan signatur gjord av ekonomiansvarig. Detta enligt samma rutin som utskott utan ekonomiansvarig har. Styrelsen instämmer att det är en god idé.

§253. Informationsfilm (i)

Evelina Andersson lyfter punkten. Allt material har samlats in och under morgondagen ska projektgruppen ha möte med mediateamet på SLU. Förhoppningen är att detta ska bli färdigt i tid så att det kan skickas med välkomstbrevet till de nya studenterna.

§254. Hemsidan (i, d)

Evelina Andersson lyfter punkten. Emiranzia Barlari Olsson har erbjudit sig att tillsammans med sin pappa arbeta med hemsidan i sommar. Styrelsen ska kolla på vad för möjligheter som finns att ge ersättning för detta arbete. Evelina ska kontakta Emiranzia med vad som behövs på hemsidan.

Maria lyfter att fodergruppen har en egen hemsidan som kostar pengar årligen och att det därför vore önskvärt om det kunde slås samman med kårens hemsida.

Caitlin lyfter att det kan vara bra att gå ut till alla utskotten och fråga om de önskar att något finns på hemsidan.

§255. Funkismys (i, d)

Det har tidigare diskuterats om icke-funktionärer ska få komma på funkismyset eller inte. En styrelseledamot lyfter att en inbjudan av icke-funktionärer till ett evenemang som har som syfte att uppmärksamma kårfunktionärerna skulle riskera innebära att



funktionärerna inte får nog förmåner för sitt arbete. Styrelsen är därför eniga om att inte bjuda in icke-funktionärer till funkismyset. Däremot ställer sig styrelsen positiva till att andra kårmedlemmar kan komma efter funkismyset på ett efterhäng.

Tova Hägerstrand kommer skicka ut en skriftlig instruktion för funkismyset under kvällen.

§256. Datum för hösten (d)

Punkten stryks.

§257. Sångboksmiddagen (i, d)

Sångboksmiddagen kommer anordnas i september av styrelsen och eventutskottet. Det är just nu oklart exakt vad styrelsen ska ha för ansvar, vilket behöver diskuteras med klubbverket och eventutskottet. Evelina Andersson ställer upp att ansvara för kommunikation med eventutskottet och klubbverket. Styrelsen ska spexa och det diskuteras att börja titta på detta redan under sommaren.

§258. Protozoegasquen (d)

Styrelsen ska spexa på protozoegasquen vilket har anmälts av Evelina. Det diskuteras olika idéer för spex. Det önskas finnas tid att öva på spexet under preppveckan. Liselle Simonsson och Alice Södervall kan tänka sig att skriva spexet inför dess.

Det diskuteras att det vore fint om ordförande kunde hålla ett tal för de nya studenterna under protozoegasquen.

§259. Presentation för klasserna (d)

Styrelsen kommer presentera sig för klasserna ca 2 veckor efter välkomstveckan. En styrelseledamot föreslår att göra detta i styrelsetröjorna förutsatt att de kommit till dess. Detta kommer diskuteras vidare i början av höstterminen.

§260. Välkomstveckan (d)

Styrelsen planerar sin närvaro under välkomstveckan. Styrelsen ska närvara på uppropet på måndagen i högtidsdräkt. Samma dag ska ordföranden närvara och förklara välkomstveckan startad. På kvällen under måndagen serveras varm choklad på kåren och då önskas det att kårfunktionärer närvarar. Under resterande del av veckan är det uppskattat om styrelsen vill närvara på basecamp och prata med studenterna. På fredagen är det protozoegasquen och då ska styrelsen spexa. På lördagen är det slaget om Ultuna.

Efter välkomstveckan är det en period av annat välkomnande av studenterna där det finns mer möjlighet för studenterna att lära känna kåren och de olika utskotten. Förslaget är att vara på VHC och anordna en mäsas där de nya studenterna kan träffa de olika utskotten de är intresserade av. Dessutom planeras det att hänga upp information om kåren på VHC på bland annat toaletterna. Detta planeras anordnas en eller två veckor efter välkomstveckan beroende på protozoernas schema. Ett förslag är att under vecka 2 fylla



ut med information från de olika utskotten på sociala medier och sedan vecka 3 anordna utskottsmässan. Ett förslag enligt preliminärt schema är att hålla utskottsmässan den 16/9 från kl. 12. Detta ska undersökas närmare vid skolstarten. Styrelsen står för att köpa in tilltugg och gåvor.

Det diskuteras att också ha ett protozoehäng på kåren, förslagsvis vecka 40 efter deras första tentamen. Det lyfts även att utskotten ska uppmuntras hålla i aktiviteter och event för att engagera de nya studenterna.

§261. Försäljning av kårhuset (i, b)

Enligt inriktningsbeslut ska beslut om genomförande av försäljning av föreningens kårhus samt flytt av verksamheten till Bibliotekshuset fattas på ett föreningsmöte under första halvåret 2024, dock ej senare än den 31 maj. På föreningsmötet den 2/5 gav föreningen styrelsen mandat att ta detta beslut eftersom nog med underlag inte fanns för att ta beslut då. Rektorn ska fatta beslut om att gå vidare med projektet i juni, varför beslut behöver tas innan dess.

Det har gjorts två värderingar av kårhuset som skiljer sig mycket i värde och ingen av värderarna vill ändra sin värdering. Projektchef Anna Lidvall Gräll har blandat in advokat för att se vad som händer om föreningen stannar kvar på befintlig mark.

Idag den 29/5 var Caitlin Sandström, Liselle Simonsson och Selma Bergström på möte med en från SLU angående den ekonomiska aspekten av kårhusflytten. Det diskuterades då tre scenarion:

- Att fortsätta som vanligt. Problemet med detta är att arrendeavtalet löper ut 2025 och då finns en risk att Akademiska hus säga upp avtalet. VMF har besittningsrätt och skulle hamna i arrendenämnden vilket skulle bli dyrt. Dock kanske SFS (Sveriges förenade studentkårer) kan hjälpa till med detta.
- Att flytta och ha en subventionerad hyra på 350 000 kr. Med denna hyra skulle kåren gå back ca 160 000 kr enligt nuvarande årsbalans. Styrelsen är av uppfattningen att föreningen skulle klara av detta. Det är dock oklart vad som ingår i hyresavtalet samt hur länge denna subventionering skulle vara aktuell, vilket kan påverka årsresultatet mycket.
- Att flytta och ha en hyra på 3,5 miljoner kronor. Denna hyra skulle kåren inte ha råd med.

Under mötet diskuterades hur de olika studentkårerna skulle reagera på att VMF får en så subventionerad hyra när det finns andra kårer står i skuld till SLU för sina kårhus. Detta bör diskuteras inom SLUSS. Styrelsen skulle vilja veta var pengarna för subventionering kommer ifrån och vad det skulle innebära för kårverksamheten samt vad som ingår och inte.

Det lyfts att Anna Lindvall Gräll anser att kåren inte är redo för att ta beslut med det underlag som finns just nu. I hennes mening är det viktigt att kåren känner sig trygga i sitt beslut.

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



Det diskuteras om det finns möjlighet att hyra in en person som ska sköta förhandlingarna åt studentkåren för att underlätta arbetet för studenterna.

Beslut: Att det finns intresse för att kårhuset ska flytta, men det i dagsläget inte går att besluta om när eller om en flytt är möjlig på grund av bristande underlag. Styrelsen ska fortsätta jobba med projektet och ta ett slutligt beslut när mer underlag finns.

§262. Övriga frågor (i, d)

a. Information inför klinikrotationen

Imorgon kl. 8.55 kommer två representanter från styrelsen att delta på information inför klinikrotationen för veterinär årskurs 3 (Dogtors).

§263. Nästa möte (i)

Nästa styrelsemöte kommer att bli i augusti. Mötesdatum bestäms närmare.

§264. Mötet avslutas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 20:06